

# Symphonic and Professional Timpani | Pauken

Adams Symphonic Timpani has proved its merits in the world of orchestras, conservatorium, bands and schools. The solid construction prevents any problems during transport. The kettle is made from a single sheet of red copper pressed by deep drawn methods. This has the great advantage of maintaining the same thickness throughout the kettle which is extremely important for a good sound. Professional Timpani offer an unbelievably affordable price for an instrument of this quality. For years they have been one of Adams most successful instruments both for amateurs and professionals. Professional Timpani are available with 4 different bowl types. The Professional series pedal mechanism is a balanced action system, designed to balance the head tension against the spring mechanism located in the base of the timpani. Symphonic and Professional Timpani are offered in five bowl diameters, 20"-23"-26"-29"-32".

Look to the next pages for more detailed information and all available models.

Die Adams Symphonic Pauken haben ihre Vorzüge in der Welt der Orchester, Konservatorien, Bands und Musikschulen bewiesen. Die solide Konstruktion verhindert Probleme beim Transport. Der nach der Tiefziehmethode gepresste Kessel wird aus einem Stück ausgewähltem Kupfermaterial hergestellt. Die dadurch entstehende gleichmäßige Kesselstärke garantiert einen ausgezeichneten Klang. Bei den Professional Pauken erhalten Sie zu einem unglaublich erschwinglichen Preis ein hervorragendes Qualitätsinstrument. Jahre lang waren sie eines der erfolgreichsten Adams-Instrumente für Profis wie Amateure. Professional Pauken sind mit 4 verschiedenen Kesseltypen erhältlich. Der Pedalmechanismus der Professional-Serie ist ein ausbalanciertes Pedalsystem, das so konstruiert wurde, dass Fellspannung und Federmechanismus, welche sich im Paukenfuß befinden, im Gleichgewicht gehalten werden. Symphonic und Professional Pauken sind in fünf Kesseldurchmessern erhältlich: 20"-23"-26"-29"-32". Weitere Einzelheiten und alle erhältlichen Modelle finden Sie auf den nächsten Seiten.



